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Készült a Budapest Főváro s IV. kerül et Újp est Önkoľmán y zata Képvi selő -testül etének
2023. december 19-én (kedd) 20,00 óľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal

(Budapest, IV. ker. István ilt 14.II. em.) Dísztermében tartott rendkívüli üléséről

A kéoviselők közül ielen vannak:
Altfatter Adalbert
Czigler Lâszlő
Czinke Sáľa
Déri Tibor
Nagy István
Molnáľ Tibor
Maholányi Zsolt

Perneczky Lźszlő
Rácz Norbert
Rádi Attila
dr. Szabó Gáboľ
Szabó Baltzs
Szecsődi Tamás
Szécsi Péter Pál

dr. Trippon Norbeľt
Vasvári LâszIő

(16 fo)

Az ülésľe később érkezett: -

Az ülésről távol van: dr. Dabous Fayez, Hladony Sándor, Faľkas István, OzsvtúhKálmán,
dr' Szabó Béla

Jelen vannak (.ľészben tanácskozási joggal):
Bedo Katalin alpolgáľmester
dr. Moldván Tünde jegyző
Juhâsz András Gazdastĺgi Főosztály vezetője
T. Kovács Beâta Adőígazgatási osztály vezetoje
Cseľnyánszkyné Római Aranka Informatik ai osztźtlyvezető helyettes

Déľi Tĺbor
Szép estét kíván mindenkinek és megállapítja,hogy a mai ľendkívüli képviselő-testületi ülés 16
fovel hatáľozatképes. Eloszöľ a napirendrol fog szavazni a testület. Észrevétel nem lévén
szavaztĺsra teszi fel a napiľend elfogadásáľól szóló hatttrozatijavaslatot.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úinest onkormánvzata Kénviselő-testiiletének
253/2023.(X[.19.) hatáľozata a napiľend elfoeadásáľól
Nyílt ülés:

1. Javaslat Budapest Fováros IV. keľület Újpest Önkormányzata 2024. évi átmeneti
gazďźllkodasáról szóló rendelet megalkotására
Előteľj esztő : dľ. Trippon Norbeľt alpol gármester

(16 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Tájékoztatja a testületet, hogy napirend előtti felszólalásra jelentkezętt Szabó Balâzs képviselo
ur. AzSZMSZ szeľint öt perces időkeľetben megadja a szőt.

Szabó Balázs
Arra gondolt, tekintettel arra,hogy ez egy rövid testületi ülés lesz talán engedékenyebb lesz
karácsony előtt a Polgármester úr' akkor megpróbálja öt perobon összefoglalni. Most jött az
UTE közgytĺléséľől, ugyan nem hívták meg, és ezîaçyoîérdekes az egész történetből,mert az
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egyik nagy pľobléma, és torvényess égi aggtĺlyokat vet ťol, hogy miéľt nem hívja meg azLJjpesti
Toľna Egylet az Újpesti onkormányzatot, az egylk legnagyobb szponzoréú a tísztiljítői
ţözgytĺlésére. Mint kiderült, aZ Újpesti Torna Egylet nem küldött meghívott Újpest
onkormányzattlnak, és amikor felolvasták ott a küldöttek névsorát, akkoľ 33 küldöttről volt
csupán szó és 34-rt5l kellett volna, hogy szó legyen. Rogtön egy törvénýelenséggel kezdődött
volna az UTE-ben a tisztujitćs, azttln eg-y nagyon éľdekes jelenség töľtént, amire még ő sem
számitott. Azt gondolta, hogy odamegy ozéhez,,,hobörög'' ott egyet, de nem eztörtént,hanem
&Z, hogy 18 embeľ jelentett beteget a 33 emberből, ami azt eredményezte, hogy
határozatképtelen volt az Újpesti Toma Egylet közgyiĺlése. Lehet, hogy valaki többet tudott
ebben aházban erről a közgyúlésről, mint ő előzetesen tudott. Most nagyon érdekes jelenség
van, oze Istvánt nem lehetett újľaválasztani, és akik nem voltak oft, ńeft nagyon betegeŘ
voltak, azok a legtöbb küldött delegálásáľa jogosult Jégkorongszakosztźiy vagy a
Röplabdaszakosztźiy vagy mondjuk Tahon Róbeľt karate szakoszttĺlyavagy az ő feleségének a
taekwonđo szakosztźiya, ők is mind betegek voltak. A tegnapi napon a Képviselő-testület
majdnem teljes létszámban volt itt, mi nem voltunk betegek, ok betegek voltak spoľtember
létükľe. Nagyon éľdekes, hogy Óze István nem nyerte ęl a küldöttek szavazatât, ígaz,hogy
törvénýelennek indult a közgyűlés, de végül ęl se tudott kezdődni. Nagyon érdekes
fejlemények lesznek itt. 15 napon beliil meg kell isméte|ni ezt akozgýlést és ott máľ nincs
létszttmhoz-kötve, hogy hány embeľnek kell megjelenni' Akár 6-8-10 küldött is meg tudja
vtůasztani OzeIstvtĺĺt, mire mindenki felgyógyul, va1y,,pedig akkor ezęk szerint ift móst egy
puccs is lehet készülődik azUTE-näl?'' Nem tuđja, de egyik sem jó.
Nyilvánvalőanoze Istvánt senki nem akarjamtĺr sajtimagtnkívül itt azIJTE élén látni, tehát
szerinte ez amás1kköľ sem lesz jó ennek az egyesületnek. Nem igaz,hogy nem lehet egy olyan
jelöltet talźini ennek az egyesületnek az élére, aki mindenki szttmtlra megfelelő lenne és nem
fiistös szobákban, alkuk szerint kell ezt eldönteni, hogy ki vezesse ezt anagy klubot. Szeľinte
az sincs ľendben, hogy fél éwel egy olimpia előtt kell egy ilyen esemény megtaľtani. Pont egy
olimpia után kellene tisztiljitźlsokat tartani nem fél éwel előtte' Azt gondolja, a vźĺltozâsra
elengedhetetlentil szükség van és ębben a 15 napban karácsony ide vagy karácsony oda, arra
fog buzdítani mindenkit a köľnyezetében, hogy helyezzerL ÍIyomást az Újpesti Toľna Egylet

Óze Is se kör
Nagyo Úi ben
y Íides ze egy

olyan személy, és egy olyan elnökség fog tudni összeállni, aki mindenki szâmtra elfogadható
és élvezi a spoľtolók, a gyermekek szülei és a szurkolók támogatását is. Azt gondolja, itt óriási
változásokľa Van szükség, pontosan tudják, hogy mik a problémák ezze| az egyesülettel,
pontosan tudják, hogy milyen szurkolóellenesen viselkedik, pontosan tudják, hogy senkit nem
enged belelátni' nem hogy részt venni a döntéshoz atalba, pontosan tudják, hogy milyen mutýk
zĄIanak ennél a klubnál,.hogyan herdálják el az tilamipénzeket és az Önkormtĺĺyzatpénzét is
valószínűleg, hiszen az onkorm źnyzattöbb 100.000.000 Ft-tal támogatja évente a klubbot.

Déľi Tĺbor
Felhívja képviselő úr figyelmét, hogy Ietelt az sZMsZ szeńnt a napirend e|ottihozzźlszólásra
meghatârozott öt perc. A testület egyetéľtésével még egy peľcben mondja el a zérőmondattú.

Szabó Balázs
IgazźlbőI a lényeget elmondta, ez mindenképpen meglepetés volt, és ha megtöľténik ez a
megismételt közgytĺlés valamikor 15 napon belül, akkor az Önkormtnyzat igenis delegáljon
oda valakit és igenis vegyen résztrajta, hiszen szerinte ez neĺn csak ajoga, hanem kotelessége
is. Az egylk legfontosabb dolog, ami miatt itt van ebben az onkorm źnyzatban,hogy azÚ3peśtĺ
Toma Egylet ügyeit képviselje. Ezt egytĺlrtalán ne viccelje el senki, mindenkinek megvan a



maga hobbţa meg területe, amit kiemelten szeľet, és azt szeľetné képviselni. Neki ez az, és ez
egy ľendkívül fontos, hogy az Újpesti Torna Egylet rendben Van-e' vagy sem? Amióta itt van
ebben az onkorm tnyzatban, egy olyan pe.c n"* u olt azÚjpesti Toľna Ěgylet kömyékén, hogy
rend lett volna. Igenis szorgalmazzttk avźitozźĺst.

Déľi Tiboľ
Megkoszöni a hozzźszőltĺst. Tt|ékoztatja képviselő uľat, hogy a Meghívó a megismételt
kĺizgytĺlésre megérkezett. Az UTE alapszabtiya szerint az a fęltétęl, hogy azlJjpesti Toľna
Egylet ľęndes tagjának kell lenni az onkormânyzattĺtől delegált tagnak. Úgy lâttajónak, hogy
egy olyan köztiszteletben álló újpesti lokálpatriótát kérjen fel eľľe, aki részt fog venni ezeî a
megismételtkozgýlé.sen, aki szeľinte bölcsen tudjaazonkormányzatotképviseli, ez pedig Dľ.
Somos András lesz. o fogja a megismételt közgytĺlésen, pár napon belül az Önkoľmányźaßt
képviselni. Tanácsolja képviselő úrnak, olvassa el a klub alapszabźiyát és értelmezze. Ha az
alapszabëiyban lévő dolgokat megérti, akkor nęm mondana butaságokat, amít az elmúlt 6
peľcben összehordott. Az egyetlen egy napiľenddel folýatódik az ülés.

1. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata2024. évi átmeneti
gazdálkodásáról szóló ľendelet megalkotásáľa
Előterj esztő : dr. Trippon Norbeľt alpol gármester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Nasy István
Csak az utókomak, mert o is nagy örömmel olvasgatja, amikor előkerĹilnek olyan
hozztszőltlsok például Pécsen volt egy hozzâsző|tls, amiben valamikor az 1800-as években
valaki íľta, hogy valamilyen patkót találtak a köľnyékén, honfoglaláskori patkó volt és kinek
van szükséE aÎÍa, hogy 40 fokban ilyen patkóról kelljen közgyrĺlést tartaĺi.
Azzal kezdené, ezzeÍL a felvezetés után, amit elmondott a bizottsági ülésen is, hogy van egy
b.... bizottsági elnök, Szabó Gáboľ, aki elfelejtett szavaztatni a napiľendi pontokľól. Cziĺlke
Sára, aki, amikor o ezt ab...ságot eI akartakövetni a KoB ülésen, akkor szó1 neki, hogy elnök
úľ nem szavazilĺlk a napirendről. Azon a PKB ülésen elfelejtett szólni. Ezek után korľekt
módon tĄékoztatva lettek aľról, hogy ez a probléma fennáll, akkor annyi javasolt Trippon
Norbęrt alpolgáľmesteľ úľnak, hogy a Bizottság tagjainak a többsége itt van a testületi ülésen,
tartsanak egy villámgyors Pénzügyi Bizottság ülést, és akkor leľendezik ezt a dolgot'
Alpolgármester úr nem vállalta be, meľt akkor a külső bizottsági tagok nem vettek volna ľészt
a szavazäsban. Lett volna más megoldás, de miután lâtta,hogy,,gyengének mutatkozik''' nem
állt elő azza| a dologgal, hogy adott esetben el ís vonhatj źtk a bizottságtól ezt a hatásköľt és
akkor a testület úgy dönt, ahogy akar.Ez a kisebb probléma. Ha valaki tud olyat mondani, ahol
politikai megállapođás volt és ok azza| előálltak, akkor elfogadja, de nem volt ilyen. Ez az egyik
részę a dolognak, hogy teljesen feleslegesen lett összehíwa ęz abízottsági és a testületi ülés.
Teljesen feleslegesen lettek a karácsonyi előkészületbőlkivonva a külső bízottstęi tagok, meľt
az túmęĺeti gazdálkodásra semmiféle kötelezo eloirâs nincs.
Aľra sincs semmiféle törvényi előírás, hogy egy bizottsági ülésen, ha nem szavaznak a
napiľendből, akkor azutźlna lévő döntések érvénýelenek. Ha aBizottság megszavazta, akkor
irľeleváns abból a szempontból, hogy a döntések ettől fiiggetlenül megszülettek.
A másik része a dolognak az ćłtmeneti szabźiyozás kérdése. Arra nincs sziikség, azért nincs
sziikség, mert mutassák ki neki azt a cash flow-t, hogy konkľétan męnnyit költ aZ
onkormányzat az év első 3 hónapjában és mennyit költ a közbenső időben, me9 az utolsó 3



hónapban és ki fog deľülni, hogy az egýizenkettedes ťlnanszirozás tökéletesen lefedi azokat a
sztikségleteket tervezéssel, mindenfélével, mindet lefedi és innentől kezdve ennek nincs
jelentősége. Nincs k<jtelező funkciója az ë,itmeĺeti gazdtikodásról szóló rendeletnek. Ez az
egész 6 hétről szóL Az előző városvezetés soha nem döntött átmeneti gazdáikodźlsról, de ha
valaki gyźxa,lehet. Ez 6 hétről szőI,uttn elkészül a költségvetés, akkor minden ręndben van'
A 6 hetet simán źĺtvészeliaz Önkorm źnyzat az egýízenkęttedes ťtnanszitozással. Nem lát olyan
konfliktus, hogy ez a Képviselő-testület február 15-ig nem tudja megalkotni a költségvetését
kéthaľmados többséggel.
A másik része a dolognak, függetlenüI attő|, hogy az elmúlt időszakban, ľendkívül durva
támadások érték őket és nem ők kezdeményezték, ezéľt senki nem várjon kíméletet. Ezt
elmondta már egyszer' nem lesz kímélet.

A továbbiąkbanfrakcióvezető úr kérésére jegyzőkonyvÓn kívül folytatja a hozzószólását.

Szabó Balázs (kéľésére szószerinti hozzászólása)
,,Igen, 25 perccel eze|ott még egy gondolat volt, ami megĹitötte a fiilemet, hogy ugye
megéľkezett a meghívó a következoközgylllésre, hogy azt szerctném látni és szeretném látni a
benne levő napirendi pontokat is akkoľ, hogyha már itt vagyok szeretném, hogyha ezt az tdrlés

után polgármester úr megmutatná és tényleg csak egy gondolat erejéig, hogy én megéľtem a
Nagy Istvánnak a felháborodását meg az induIatait, amikor Peľneczky Lâszlőt ezzel a Becker
Zitaiggyel kapcsolatban ostorozza'Hźĺt igen, tehát itt tényleg és ráadásul az énigazsźryérzetem
szerint is neki van igaza ebben az igyben, tehtĺt ęz tényleg benéztétek meg Becker Zita is
benézte ezt az ügyet és Nagy Istvánnak pedig ebbe az ügybe igaza volt és itt van tényleg van
neked is felelősségetLaci, hogy a pőrâzt a sajétt emberedre rá tudod-e rakni, ez nagyon fontos
dolog, hogy akit te idehozták, akit te megbiztćĺl egy munkával és utána meg rosszul végezte a
munkáját, meg rosszul dolgozott, akkor tudjad a pőrtĺzt rajta tartani, hogy ilyen elszabadult
ágýként végezze, de nem neked szőI ez aÎelszőIalâs valójában, annak, aki tudja magáról, hogy
ez kinek szól. Úgyhogy Nagy Istvánnak az indulatait pontosan megéľt"-, é. hogyĹâ
feţelentéseket akaľ tenni, hat azt is meg tudom érteni és tegye is meg én bátorítom ot, hogyha
ilyen jogos indulatai vannak, akkoľ aztvezesse le ilyen irźnyba. Lehet, hogy én is ilyen írtnyba
fogom ezeket levezetni. Csak azza| aZ aZ érdekes még egy kicsit tovább füzve a
gondolatmenetet, hogy az abaj, hogy minél több feţelentést tesz Nagy István, annál jobban
veri őket tönkĺe megint az el|enzék sajnos és tegnap itt ü1t mögöttem Renge Zsolt és itt amikor
Trippon Norbeľt válaszolt a tényleg ilyen alákéľdezős kérdésekľe, akkor puffogott mögottem,
meg milyen dolog ez az egész, ffiog anézdmeg mekkorapojâca, ilyeneket mondott itt a Renge.
Es mondom, ugy nézve ezt az embeľt, hogy ő fog megint agyonverni titeket, megint l4:O-ra
lesznek agyonverve, úgyhogy én ezt ilyen kommentben Nagy Istvánnál mtĺr pedzegettem az
inteľneten, hogy hogy az Istenbe van az, hogy minél több \ejtratő anyagot készítenek, minél
többet áskálódnak, minél többet jelentenek fel' annál jobban lesznek mindig agyonverve és erre
igazźhőI nem nagyon kaptam vźiaszt. Persze, ilyen személyeskedőket kaptam, męrt azokat a
köröket mttr szâzszor lefutottuk, de érdemivźiaszt még nem kaptam a Fidesz ľészéről, hogy
hogyan kívánják egyébként valójában megvédeni Újpesten a jobboldali, meg keresztény, -ég
nemzeti embereket, azitteni polgárokat, meľt annyira nagyon jól le tudnak jźratni mindenkit,
anrlyiranagyon jól tudtak feljelentgetni, csak egyvalamit nem tudnak csinálni, hogy megvédjék
az újpesti jobboldali embereket ettól az állítólagos baloldaltól. Nagyon sok mindent rosszul
csinál ez a vârosvezetés, pontosan tudjuk, engem meggyozott Nagy István, hogy milyen
szörnyűséges eZ a váľosvezetés, nagyon sokszoľ én is ezt érzem, csak hát akkor az el|enoldali
ajźtnlat azhiźtnyzott igazćbol meľt nagyon jő alejtratás, meg nagyon jó a feljelentgetés csak
most már akkoľ mí az a alteľnatíváľja ennek a váľosvezetésnek' Azlesz'hogy eljön avźiasztâs
îapja és tönkľe lesztek Verve' sajnos egyébként, most már azt kell mondjam vagy én nem



tudom, mert megsajntĺltalak titeket, de egyébként egyre viccesebb ahelyzet szerintem, mert
Ujpesten nagyon sok fideszes ismerősöm mondja, hogy hźĺt borzasztő gyenge a frakciótok
munkája az elmíIt 4 évben szinte éľtékelhetetlen, egyedül Nagy István az, akinekvannak néha
időľől-idoľe éľtelmes hozzâszőIâsait, de most ne haragudj Attila, de nekem nem volt sok, meg
a többi frakciótársadnak sem volt sok.''

Déri Tiboľ
Megkéri képviselő urat, hogy most már a napirendi ponthoz szóţon hozzá.

Szabó Balázs
Eľti Nagy István indulatait, csak ebből nem lesz semmi a nap végére. A Meghívót szeretné majd
Itúni.

Déľĺ Tĺboľ
Meg fogja mutatni. Nem szeretné tovább ragozni ezt a dolgot, mert utâna megint olaj keľül a
tuzre. Mielőtt aZ átmeneti gazdálkodással kapcsolatban Trippon alpolgáľmester úmak
zttszőkéĺtmegadja aszőt, azza\, attól kezdve, hogy Beckeľ ZittrőIkezdenek el értekezni, nem
kerĹil a jegyzőkonyvezésre frakciovezető úr kérésének megfelelően.
Megadja a szőt Trippon alpolgármester úmak, hogy zttrszóként az elso és egyetlen napirendi
ponttal kapcsolatban.

dr. Trĺppon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Frakcióvezető úrral teljes mértékben egyetértenek abban, hogy
átmeneti gazdâIkodźtsľól szóló rendelettervezet megalkotása nem kötelező. Á[áspontjuk szerint
azonbaĺ praktikus, ezért keľült a Képviselő-testület elé. A másik állításuk, ami az
onkormányzat Polgtłrmesteri Hivatalának a jogi álláspontja, hogy egy érvényes döntéshez
sztikséges az,hogy az a testület, legyen azBizottsttgvagy Képviselő-testület, aholr ez a döntés
megszületik, hattlrozatképes legyen és érvényesen elfogadott napirendje legyen. E nélkül ez
nem érvényes, ami jogértelmezéstźrgyâtképezheti éstâjékoztatásul elmonüa, aPolgármesteri
Hivatalnak ez a jogi álláspontja. Azt gondolja, praktikus elfogadni az źttmeĺti gazdźĺ|kodásról
szóló rendelettervezetet. Elmondta , mi az álláspontjuk és frakcióv ezető iľ is elmondta, hogy mi
az o âlltĺspontjuk. A Pénzügyi és Koltségvetési Bizottság megţźtgyalta az előterjesztést és
megbeszélték azt is, miéľt pľaktikus vagy hasznos álláspontjuk szerint elfogadni az tltmęnęti
gazdźikodtlsról szóló ľendelettervezetet. Aztkén, hogy a Képviselo-testĹilet döntsön erľől.

Déľi Tiboľ
Szabó Balâzs képviselő úľ ügyrendben kért szót.

Szabró Balázs
Ügyrendben elmondja, az,hogy a jegyzokönyvezés ne töľténjen meg azm1lyeĺdolog? Igen is
történjen meg. Akkor most kéri a koľábbi felszólalásának a sző szerinti jegyzőkonyvezését és
azt is kéri, hogy Nagy Istvánét is akkor szó szerint jegyzőkönyvezzék. Nincs ilyen, hogy
kihúzogatunk 20 percnyi felszólalást a testületi ülés jegyzőkönyvéből.

Déľi Tiboľ
Nagy István képviselő úr világosan kérte' hogy jegyzőkönyvön kívül mondja el a felszólalása
egy ľészét.

Szabĺó Elalázs
Az abaj, hogy nincs kozvetítve a testületi ülés.



Déľi Tibor
Tâjékoztatásként ęlmondja, Szabő Balâzs képviselő ur az SZMSZ szęnnt nem kérheti, hogy
szó szerint jegyzőkönyvezzékfrakcióvezetourhozzâszőlźşëtt. A korábbiakban elhangzottaknak
megfelelően lesz a jegyzókonyvezve ahozzâszőlás. Nem lát több kéľdést, észrevételt lezźrja a
vitát' Szavazásra teszi fel a rendelettervezetet és felhívja a ťrgyelmet, hogy a rendelet
megalkotására minősített többségre van szükség.

Budapest Fővdros IV. keriilet Ujpest onkoľmdnyzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy
eţogadja Buďapest Fővúľos IV. keľĺilet Újpest onkoľmúnyzata Képviselő-testiiletének a
Budapest Főváros IV. keľiilet Újpest onkoľmdnyzata 2024. évi dtmeneti gazdlźlkodásúról
sailó rendelettervezetet és ezzel megalkotja Budapest Fővtűľos IV. keľĺilet Újpest
onkormdnyzata Képviselő-testiiletének a Budapest Fővdľos IV. keľiilet Újpest
onkormdnyzata 2024. évi lÍtmeneti gazddlkoddsóľól szóIó 27/2023. (XII.20.) önkoľmtźnyzati
ľendeletét.
Felelős: Polgáľmesteľ
Határidő: azonnal
(16 igen, elfogadva)

Déľi Tibor
Az ülés végéľe értek, mindenkinek nagyon boldog karácsonyi ünnepeket és boldog új évet
kíván.

Az elnök az ülést 20,50 órakoľ bezźlrta.

K.m.f.
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